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De VVD heeft de ambitie 

om De Wolden verder op de 

kaart te zetten als een 

gemeente waar het prettig 

en veilig wonen, werken en 

leven is. 

 

 
  

  

   

 

Voor het komend jaar ziet de VVD de 
volgende belangrijke onderwerpen 

 

Voor het komend jaar ziet de VVD de 
volgende belangrijke onderwerpen 

Glasvezel in heel De Wolden, fietspaden  voor 

veiligheid en toerisme, in de vier grote kernen 

een bibliotheek, doorontwikkeling kunstgras,  

Reestmond, ondernemers in duurzame energie, 

permanente bewoning van recreatiewoningen, 

overheidsparticipatie, AZC De Wolden, 

verzelfstandiging zwembaden en dorpshuizen, 

eigen WOZ taxatie, toeristenbelasting, 

Dorpsstraat De Wijk, een Sportpot, verbetering 

dienstverlening bij vergunningaanvragen.                                                                                                                               

 



 

Bedrijvigheid 

Glasvezel 

Er is net 3,5 miljoen geïnvesteerd om 

www.glasvezeldewolden.nl mogelijk te maken. 

Een flink bedrag dat hopelijk flinke 

bedrijvigheid aantrekt. De manier waarop, en 

het feit dat HET KAN in De Wolden, daar zijn 

we als VVD trots op.  

Duurzame energie 

Boven de grond wil de VVD efficiënt 

rendement halen uit duurzame energie. Hierin 

moeten niet de regels, maar opbrengst leidend 

zijn. Dus ook zonne- en windenergie op 

Woldense schaal in onze welstandsgebieden en 

buiten de bouwblokken. Bewoners van het 

Reestdal bijvoorbeeld moeten ook kunnen 

profiteren van duurzame energie. Daarnaast 

gaan ontwikkelingen v.w.b. biomassa 

razendsnel. Voor onze agrariërs biedt dit 

kansen, vanuit de VVD willen wij hier ruimte 

voor bieden.  

 

  

 

Wonen 

Bouwen 

Met de aantrekkende economie en de huidige 

lage rente willen mensen weer bouwen. De 

verkoop van kavels in de Wijk liep fantastisch. 

De relatief lage grondprijzen, de lage rente en 

mogelijkheden voor duurzame energie bieden  

mogelijkheden voor het bouwen van betaalbare 

woningen, die zeker ook interessant zijn voor 

kopers uit de regio. Fijn ook om op deze manier 

de 24.000 inwonergrens over te gaan.  

Bouwen met zorg 

Zorg en wonen wordt steeds meer geïntegreerd. 

Ouderen wonen langer thuis en hebben daarbij 

ondersteuning en soms aanpassingen nodig. 

Met de toenemende vergrijzing vraagt dit om 

woningen die geschikt zijn om zorg en wonen 

te combineren. 

 Inwonersgroei is geen doel 

op zich maar helpt ons wel 

om onze voorzieningen in 

stand te houden. 

 

    

Wonen 

Permanente bewoning recreatiewoningen 

Illegale permanente bewoning op vakantieparken 

willen we tegengaan. We zijn benieuwd of de 

parken en/of Verenigingen van Eigenaren plannen 

gaan aanreiken om hun park ofwel toeristisch 

interessant te maken of veilig en kwalitatief goed 

bewoonbaar, zonder dat de gemeente met kosten 

wordt geconfronteerd.  

AZC 

De Wolden zal naar verwachting  tijdelijke AZC 

bewoners in haar gemeente gaan ontvangen. Vanuit 

de raad zijn duidelijke voorwaarden  gesteld om de 

extra druk op het nu dunbevolkte buurtschap in zo 

goed mogelijke banen te leiden. De VVD beseft dat 

er veel gevraagd wordt van de omgeving en er een 

hoop gevoelens zijn los gemaakt. Zorgvuldigheid en 

goede communicatie blijven belangrijk.  

Naast opvang in het AZC zullen we naar 

verwachting een hogere taakstelling opgelegd 

krijgen als het gaat om huisvesting van 

statushouders. De VVD is voor het realiseren van 

extra (tijdelijke) woningen om verdringing tegen te 

gaan. Sociale huurwoningen zijn populair, zeker 

ook voor starters en huishoudens met een minder 

inkomen. Betrek ook locale ondernemers bij de 

realisering. 

 

 

 

 

 

http://www.glasvezeldewolden.nl/


Fietspaden 

Meppelerweg 

De VVD wil dat het ontbrekende stuk fietspad 

aan de Meppelerweg zo snel mogelijk wordt 

aangelegd. Een brede maatschappelijke 

discussie is wat ons betreft overbodig. Een 

veilige schoolroute voor kinderen uit 

Veeningen en Fort richting Hoogeveen en voor 

kinderen uit Zuidwolde richting Meppel, 

vinden we van grote prioriteit. Prioriteit 1 in dit 

geval. De discussie over de zogenaamde 

prioriteit 2 fietspaden kan later gevoerd 

worden. 

Linderweg 

Voor wat betreft het fietspad Linderweg is het 

tracé over de N48 een vraagstuk. Wat ons 

betreft is het heel duidelijk. Het ecoduct over de 

N48 leent zich uitstekend voor een fietspad. Een 

andere keuze valt met de beste wil van de 

wereld niet uit te leggen. Als VVD zullen we 

ons uiterste best doen om ervoor te zorgen dat 

er een logische en veilige fietsverbinding over 

de N48 komt. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Verkeersveiligheid is een 

ontzettend belangrijk thema 

voor de VVD. 

  

Dorpstraat de Wijk 

Herinrichting 

De Dorpsstraat in de Wijk is een van de drukste 

wegen in onze gemeente. Op initiatief van de VVD 

wordt deze weg beter en veiliger ingericht. Ook 

wordt daarmee het centrum van de Wijk 

aantrekkelijker. De VVD vindt het belangrijk dat 

bewoners en aanliggende ondernemers worden 

betrokken in dit project. 

 

Ongelukken 

Verderop in de Dorpsstraat ligt een bocht in de weg 

die, volgens informatie van aanwonenden, vrijwel 

dagelijks leidt tot gevaarlijke situaties. Er hebben 

zich in de afgelopen jaren al meerdere (ernstige) 

ongevallen voorgedaan. De VVD wil graag dat ter 

plaatse maatregelen worden genomen om de 

verkeerssituatie in deze bocht veiliger te maken. 

 

 

 



Bibliotheken 

De bieb in de vier grote kernen 

Uitgangspunt voor de VVD is dat er in de vier 

grote kernen een bibliotheekvoorziening 

aanwezig is. Gezocht moet worden naar 

samenwerking voor wat betreft accommodaties. 

Meerdere voorzieningen onder één dak biedt 

kostenvoordeel. Maar waarom ook niet nog 

verder buiten de box gedacht? De kinderboeken 

in de school, de boeken voor volwassenen in 

het dorpshuis. Om ruimte te geven aan de 

concrete invulling van de taakstelling, kan deze 

wat de VVD betreft met een jaar worden 

opgeschort. 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

Onze maatschappelijke 

voorzieningen zijn van 

hoog niveau, dat willen we 

blijven ontwikkelen. 

  

Zelfstandige zwembaden en 
dorpshuizen 

Gemeentelijke ondersteuning blijft 
nodig 

In de Wijk en Zuidwolde lopen momenteel 

verzelfstandigingstrajecten voor zowel het 

zwembad als het dorpshuis. In Ruinen draait het 

zwembad nu zelfstandig. Voordelen zien we als het 

gaat om eigenaarschap, creativiteit en 

ontbureaucratisering. Er zitten echter ook grenzen 

aan wat er van vrijwilligers kan worden gevraagd.  

Financieel zal ook de gemeente niet geheel uit beeld 

raken. Gezamenlijk optrekken is het devies wat de 

VVD betreft. Om vrijwilligers te ontlasten en te 

beschermen mag de gemeente waar nodig meer 

regie voeren. 

 

 



Reestmond 

Nieuwe participatiewet 

Dit jaar heeft de Raad aan het College gevraagd 

om te onderzoeken wat het zou betekenen als 

we uit de gemeenschappelijke regeling 

Reestmond zouden stappen. Dat is niet omdat 

we onze handen af willen trekken van mensen 

met afstand tot de arbeidsmarkt. De VVD wil 

juist ten volle haar verantwoordelijkheid nemen 

voor deze groep inwoners.  Met de komst van 

de participatiewet is de gemeente 

verantwoordelijk en De Wolden neemt dat heel 

serieus. Als VVD staan wij achter de nieuwe 

koers die met de participatiewet is ingeslagen.  

 

Dienstverlening 

Vergunningverlening 

Ondernemers geven aan dat het aanvragen van 

vergunningen een (te) langdurig en omslachtig 

proces is. Het programma Maatwerk moet daar 

verandering in brengen. De Wolden presenteert 

zich als een ondernemende gemeente en wil 

mogelijkheden bieden aan ondernemers. De 

dienstverlening rondom vergunning moeten 

hiermee in overeenstemming zijn, vindt de 

VVD. 

  

 
 

 

 

De maatschappelijke 

effecten van sport zijn 

groot. Identiteit, 

samenhang, ontmoeting, 

participatie, gezondheid en 

ook economische effecten. 

  

Sport 

Kunstgras 

De VVD wil graag dat aan de inventarisatie aanleg 

kunstgrasvelden een vervolg wordt gegeven. We 

vragen het College om met de betreffende 

verenigingen te komen tot uitgewerkte plannen en 

deze voor te leggen aan de Raad. Er wordt initiatief 

gevraagd van de verenigingen op het gebied van 

plannen en middelen. Duidelijk is echter dat bij 

omvangrijke trajecten als deze, de gemeente een 

belangrijke inbreng zal moeten hebben. 

Sportpot 

In de sport en recreatie wordt steeds meer gestuurd 

op verzelfstandiging en eigen verantwoordelijkheid. 

Clubs doen zelf het onderhoud, zwembaden 

worden verzelfstandigd. Het besturen en 

onderhouden van sport en recreatieve 

voorzieningen kost het nodige. Er wordt veel 

gevraagd van vrijwilligers, hun tijd, creativiteit en 

de vaardigheid om fondsen te werven. Bij fondsen 

werving is cofinanciering het sleutelwoord. De VVD 

pleit daarom analoog aan initiatiefrijk de Wolden 

voor een Sportpot. Hier kunnen stichtingen, 

verenigingen of vrijwilligersgroepen een beroep op 

doen om de financiering van een bepaalde wens of 

noodzaak rond te maken.  

 



Doe je eigen WOZ taxatie 

Pilot 2017 

Al langere tijd wordt gesproken over het 

betrekken van inwoners bij de WOZ taxatie. De 

VVD heeft zich hier altijd voorstander van 

getoond. We zijn dan ook blij dat we in 2017 de 

pilot mogen verwachten.  

 

Toeristenbelasting 

Kinderen gratis 

Het plan om kinderen vrij te stellen van 

toeristenbelasting kan op grote bijval rekenen 

van de VVD. Recreatie en toerisme is binnen de 

gemeente De Wolden een belangrijk bron van 

werkgelegenheid en inkomsten. Er is ruimte 

voor verdere groei wat ons betreft. Door 

kinderen vrij te stellen wordt het voor gezinnen 

met kinderen aantrekkelijker om in De Wolden 

te verblijven. Vooral voor de campings is dit 

belangrijk.  

De toeristische sector zal als tegenprestatie 

mensen met afstand tot de arbeidsmarkt 

inzetten. Een prima plan dat navolging verdient 

in andere sectoren. 

  

Onze inwoners kunnen 

veel zelf maar de gemeente 

kan niet aan de zijlijn gaan 

staan. 

De burgerbegroting 

Stap te ver 

Het lijkt een goed idee, laat inwoners zelf de 

gemeentelijke begroting opstellen. Echter dit 

is toch een stap te ver. De dialoog met de 

inwoners en verschillende organisaties en 

verenigingen in de dorpen is belangrijk. De 

gemeenteraad zal vervolgens de financiële 

keuzes moeten maken, verantwoordelijkheid 

moeten dragen en de keuzes uitleggen. 

 

 

  

Overheidsparticipatie 

Geslaagde projecten, gemeente blijft 
belangrijk 

De afgelopen tijd hebben we veel geslaagde 

voorbeelden gezien waarin inwoners het initiatief 

nemen. Denk aan het zwembad in Ruinen, de 

herinrichting van Dijkhuizen maar ook glasvezel De 

Wolden en fietspaden in Koekangerveld en de Wijk.  

Inwoners kunnen zich creatiever en inventiever 

opstellen dan de overheid, die veelal gebonden is 

aan en procedures en richtlijnen. Inwoners hebben 

voor financiering ook toegang tot alternatieve potjes 

die voor de gemeente niet zijn aan te spreken. 

Hierdoor kan er veel ontwikkeld worden. 

Tegelijkertijd zien we ook begrenzingen. Vele 

mensen zijn actief maar nog meer mensen niet. Dat 

is geen veroordeling, maar dit leidt wel tot de 

constatering dat er steeds meer druk komt op steeds 

dezelfde, relatief kleine groep inwoners. Als 

gemeente moeten we daar oog voor hebben. Voorts 

zien we dat, zeker bij grote projecten, particuliere 

financiering een probleem is en dat de  gemeente in 

het gat moet springen. Het is belangrijk om hiermee 

rekening te houden als initiatieven worden 

opgestart. Vroegtijdig moet zicht verkregen worden 

op een eventuele gemeentelijke bijdrage en de 

hoogte daarvan, zodat er tijdig een afweging in de 

Raad gemaakt kan worden. 

 


